

## Referat fra styremøte

---

**Dato:** 29/8-21,

**Teams-møte 19:00 – 20:00:** Henning Meese, Pia Dangel, Bertil Endresen, Louise Garshol Bergø, May Liz Nautnes, Anne Marte Viken Kallset, Gjertrud Bjørnvold

**Ikke til stede:** Arve Moen

Sak nr.	Tema	Referat/Vedtak
22/21	Orientering fra daglig leder	<p><b>Kort oppsummert</b> <b>Sommerturn</b> gikk bra – totalt 60 nye medlemmer og 50 eksisterende deltok. Totalt 153 ukespåmeldinger totalt over 3 uker. Kommunen sponset en del.</p> <p><b>Nytt semester</b> – Nytt semester – Idrettsskolen skal ikke benytte sal 3 denne høsten. Dette gir oss mer halltid i Braatthallen. Noen justering av treningstider. Hallen kan benyttes også torsdager. Vi går tilbake til torsdager fra 16. september.</p> <p><b>Ny ordning fra kommunen</b> – 1000 kroner (Idrettens frikort) kan søkes om for deltakere som har behov for dette</p> <p><b>Totalt 312 registrerte medlemmer.</b> Totalt 312 registrerte medlemmer. 62 av disse er nye medlemmer. Venter fortsatt på svar fra mange, totalt 55 stk på venteliste per 29.08.2021.</p> <p><b>Christian</b> blir med som trener fra 1. november.</p> <p><b>Kurs:</b> Flere som har meldt seg på kurs som skal arrangeres i Kristiansund i høst.</p> <p><b>Trener kick-off</b> gjennomføres ikke i høst</p> <p><b>Åpen turnhall</b> – Har mottatt penger fra fylkeskommunen på bakgrunn av søknad</p> <p><b>Barneturnstevne i Aureosen</b> i slutten av oktober</p> <p><b>Juleshow 12. desember</b></p> <p><b>Loddtrekning</b> på neste styremøte</p> <p>Styret tok orienteringen til etterretning</p>

23/21	Ansettelse hovedtrener	<p><b>Kort oppsummert</b> Christian har takket ja til tilbudet som Hovedtrener. Starter for fullt 1. november. Forsøker å bidra også tidligere.</p> <p>Styret tok orienteringen til etterretning</p>
24/21	Betaling av utgifter ved deltakelse på stevner	<p><b>Kort oppsummert</b> Det er ønske om bankkort som kan benyttes av trenere ved deltakelse på stevner og lignede, samt av daglig leder for utlegg som må legges ut privat.</p> <p><b>Vedtak</b> Anne Marte undersøker med banken om dette er mulig for Marion og Anne Marte i første omgang. Det må avklares om hva som er mest relevant - debetkort eller kredit-kort.</p>
25/21	Sponsorjobbing	<p><b>Kort oppsummert</b> Henning har tidligere vært i kontakt med Sparebanken Møre om sponing av foreningen med kjøp av klubbdresser/jakker til 250 000. Skal plukke opp tråden nå til evt. ny kolleksjon fra våren 2022. Uten spons beholder vi gamle dresser. Det kom forslag om at det utarbeides mindre sponsorpakker som kan tilbys spesielt til bedrifter hvor foreldre til turnerne arbeider.</p> <p><b>Vedtak</b> Gjertrud og Anne Marte arbeider frem et sponsorpakkeforslag som kan sendes ut til lokale bedrifter via foreldrene. Forslaget tas opp på neste møte.</p>
26/21	Hallprosjekt	<p><b>Kort orientering</b> Henning orienterte om status i hallprosjekt. Avventer svar fra styret i Braathallen – dette tar tid</p> <p>Styret tok orienteringen til etterretning</p>
27/21	Ev	Det var ingen saker under eventuelt

Referent  
Gjertrud Bjørnvold

#### Tidligere styremøter:

- # 5 – Dialog på messenger 19/8-21 – 1 sak gjennomgått (21/21) 7 av 7 styremedlemmer, 0 vara, 0 fast ansatte
- # 4 – Teams 19.30, søndag 21.7 – 1 sak gjennomgått (20/21) 7 av 7 styremedlemmer,

0 vara, 0 fast ansatte

- # 3 – Lokalet 19.30, søndag 6, juni – 8 saker gjennomgått (12/21-19/21) 6 av 7 styremedlemmer, 0 vara, 1 fast ansatt)
- # 2 – Lokalet 19.30, søndag 2. mai – 4 saker gjennomgått (8/21 – 11/21) 6 deltakere (6 av 7 styremedlemmer, 0 av vara, 1 fast ansatt)
- # 1 – Lokalet 19:00, tirsdag 13. april – 7 saker gjennomgått (1/21-7/21) 7 deltakere (7 av 7 styremedlemmer, 0 av 2 vara, 0 fast ansatte)